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اخبار خبر

پیکر مطهر شهید مدافع حرم »محمد اسدی«، فرمانده گردان »غلامان عباس« لشکر فاطمیون که در 18خرداد 
سال گذشته مصادف با اولین روز از ماه مبارک رمضان در منطقۀ خلصه واقع در جنوب حلب به درجۀ رفیع شهادت 

نایل آمد، شناسایی شد. پیکر مطهر این فرمانده شهید مدافع حرم عصر روز دوشنبه وارد فرودگاه مشهد شد.

پس از یک سال

پیکر شهید مدافع حرم »محمد اسدی« شناسایی شد

مدیرکل فرودگاه های استان ازساخت باند جدید و جمع آوری تمامی مسیرهای پروازی از  آسمان شهر مشهد طی 3 سال آینده خبر داد

رهایی   از   باند    مزاحم
اولــیــۀ شرکت  از موافقت  ــاه  8 م از  بیش  عابد- 
فــرودگــاه هــای کشور با آستان قــدس رضــوی برای 
تخصیص 700 هکتار زمین بــرای توسعۀ فرودگاه 
مشهد بــاهــدف ایــجــاد بــانــدهــای جــدیــد و تغییر 
ــروازی می گذرد و مدیران فرودگاه  مسیر خطوط پ
هاشمی نژاد مشهد از اقدامات جدید در این حوزه خبر 

می دهند.
در گــزارش پیشین روزنامۀ شهرآرا با عنوان »داد از 
دود«، معاون پایش و نظارت ادارۀ کل حفاظت محیط 
زیست استان خــراســان رضــوی، مدیران فرودگاه 
استان را در صورت عدم تغییر خطوط پروازی تهدید 
به اعمال جرائم سنگین کرده و گفته بود:  »برخی 
از کشورها میزان آلودگی صوتی خطوط پــروازی را 
محاسبه و جریمه های سنگینی برای شرکت های 
فرودگاهی لحاظ می کنند و این استاندارد در ایران 
لحاظ نمی شود و اگر اجرایی شود، جرائم سنگینی 
ــرای ادارۀ کل فــرودگــاه استان محاسبه خواهد  ب
 شــد.«. حال بعد از گذشت سه ماه از این گزارش 
جنجالی، مدیرکل محیط زیست استان در گفتگو با 
خبرنگار شهرآرا درخصوص آخرین تصمیمات برای 
تغییر مسیر خطوط پروازی با بیان اینکه بسیاری از 
این خطوط تغییر کرده است، مدعی شد: »با برگزاری 
چندین کارگروه فنی و محیط زیستی با مدیران فرودگاه 
مشهد خطوط پــروازی که از لحاظ فنی مقدور بوده 
است، از آسمان شهر دیگر عبور نخواهد کرد.«. حمید 
صالحی تصریح کرد: »عبور هواپیماهای غول پیکر 
از فراز شهر مشهد با بیش از 3میلیون نفر جمعیت و با 
آلودگی های صوتی و محیط زیستی علاوه بر ایجاد 
مسائل زیست محیطی، امنیت شهر را نیز دچار خدشه 
کرده است.«. مدیرکل محیط زیست استان با تأکید 
بر اینکه محیط زیست اصرار بر جابه جایی فرودگاه 
هاشمی نژاد دارد، خاطرنشان کرد: »برای باند جدید 
مجوزی صادر نکردیم و پیشنهاد ما انجام مطالعات و 
برگزاری جلسات کارشناسی برای جابه جایی فرودگاه 

است، نه باندهای جدید برای فرودگاه فعلی.«.
وی افزود: »برای مکان جدید هم به مسئولان مربوطه 
اعلام کردیم که باید ارزیابی های زیست محیطی لازم 
صورت بگیرد و بعد از تأیید محیط زیست اقدام به اجرا  

رعایت کنند.«.

تمامی هواپیماها به
 استانداردهای هوانوردی بین المللی ملزم  هستند

معاون دادستان مشهد در  پیگیری حقوق عامه در 
گفتگو با ما درخصوص نگاه قانون گذار نسبت به 
آلودگی های صوتی بیان کرد: »در مادۀ688 قانون 
مجازات، هرگونه آلودگی را که سازمان محیط زیست 
به عنوان تهدید کنندۀ سلامت مردم همچون آلودگی 
صوتی، تشخیص دهد و اعــلام کند، قانون گذار تا 

یک سال حبس برای متخلف در نظر گرفته است.«.
محمد بخشی محبی تصریح کــرد: »همچنین در 
اصــل۵0 قانون اساسی حفاظت از محیط زیست 
وظیفۀ همگانی بیان کرده و هرگونه اقدامی مغایر با 

محیط زیست را ممنوع اعلام کرده است.«.
معاون دادستان مشهد در  پیگیری حقوق عامه  با بیان 
اینکه درخصوص آلودگی هواپیماها استثنا وجود 
دارد و سازمان محیط زیست مستقیماً نمی تواند ورود 
پیدا کند، خاطرنشان کرد: »در مادۀ۹ آیین نامۀ قانون 
جلوگیری از آلودگی صوتی کلیۀ هواپیماها باید ملزم 
به رعایت استانداردهای هوانوردی بین المللی باشند 
و نظارت بر اجرای این آیین نامه با سازمان هواپیمایی 

کشوری است و مدیران فرودگاه استان نقش آفرینی در 
این حوزه ندارند.«.

وی در ادامه افزود: »هرگونه اقدام توسعه ای باید در 
چهارچوب ضوابط زیست محیطی باشد و جلساتی 
دراین راستا با مدیرکل فرودگاه استان برگزار شده و 
تصمیمات خوبی برای ایجاد باند جدید اتخاذ شده 

است.«.

افزایش پروازها     از     روی سر شهر!
برای بررسی بیشتر میزان آلودگی صوتی شهر مشهد 
به سراغ مدیر محیط زیست شهری شهرداری مشهد 
می رویم. محمد پذیرا با انتقاد از افزایش میزان آلودگی 
صوتی ازســوی پروازهای متعدد از روی سطح شهر 
مشهد بیان کرد: »متأسفانه طی ماه های گذشته 
حدود 3درصد بر میزان آلودگی صوتی در کریدورهای 
پروازی افزایش پیدا کرده است و هیچ فعالیت ویژه ای 
ازسوی ادارۀ کل فرودگاه استان برای کاهش آلودگی 

هواپیماها صورت نگرفته است.«. 
وی به اظهارات مدیرکل محیط زیست استان مبنی بر 
کاهش پروازها از روی شهر مشهد واکنش نشان داد و 
گفت: »براساس سنجش های ایستگاه های مدیریت 
محیط زیست شهرداری مشهد این ادعایی کذب 

ازسوی محیط زیست است و در ایام معمول سال حدود 
180 پرواز و در ایام پیک مسافر ۲۲0 پرواز درحال حاضر 

از فرودگاه هاشمی نژاد مشهد صورت می گیرد.«.

جزئیات جدید از باند سوم فرودگاه هاشمی نژاد مشهد
مدیرکل فرودگاه های استان خراسان رضوی هم در 
مصاحبه ای کوتاه درخصوص آخرین اقدامات برای 
اجرای مطالبه عمومی مبنی بر تغییر مسیر خطوط 
هوایی بیان کــرد: »خطوط هوایی براساس جهت 
باد، ایمنی در نشست وبرخاست هواپیما باتوجه به 
دستگاه های ناوبری که در فرودگاه نصب می شود، 

طراحی می گردد.«.
محمدباقر قاسم زاده با بیان اینکه طی ماه های گذشته 
طرح احداث باند سوم فرودگاه مشهد را مطرح کردیم 
و به همین منظور مشاور برای بررسی بیشتر حضور 
پیدا کــرده اســت، تصریح کــرد: »تقریباً جهت باند 
جدید قطعی است و از طرفی به سمت جادۀ سرخس و 

ازسمت دیگر به طرف بزرگراه شهید کلانتری است.«.
وی خاطرنشان کرد: »با احداث باند جدید طی سه 
سال آینده کلیۀ پروازها از محدودۀ شهر خارج شده 
و جهت نشست وبرخاست پروازها تغییر پیدا خواهد 

کرد.«.
قاسم زاده در تشریح آخرین اقدامات برای احداث باند 
سه فرودگاه هاشمی نژاد افزود: »هنوز برای احداث 
باند جدید هیچ کاری انجام نشده و صرفاً موافقت های 
ــت و  ــده اس ــدس گرفته ش اولــیــه ازســـوی آســتــان ق
 امیدواریم بستر لازم برای احداث باند جدید فراهم

 شود.«.
مدیرکل فرودگاه های استان خراسان رضــوی در 
واکنش به اظهارات مدیرکل محیط زیست استان 
برای جابه جایی فرودگاه هاشمی نژاد با بیان اینکه 
جابه جایی فرودگاه در حــوزۀ تصمیمات سازمان 
محیط زیست نیست، تصریح کرد: »باید برای مشهد 
فرودگاه محلی یعنی فرودگاه فعلی مشهد در نظر 
گرفته شود و فرودگاه جدید دیگری برای بیست سال 
آیندۀ این کلان شهر برنامه ریزی شود؛ چراکه حجم 
پروازها بالا خواهد رفت که فرودگاه فعلی جواب گوی 

خدمت رسانی به مسافران نخواهد بود.«.

رئیس شورای اسلامی
 شهر مشهد خبر داد

بررسی وضع موجود 
شهرداری با همکاری 

کارشناسان وزارت کشور
گروه خبر- رئیس شورای اسلامی شهر 
مشهد از بررسی وضع موجود شهرداری 
با همکاری کارشناسان وزارت کشور 
خبر داد. محمدرضا حیدری در گفتگو 
با خبرنگار شهرآرا از برگزاری نشست 
توسعۀ  و  نی  عمرا معاونت  مشترک 
امور روستایی و شهری وزارت کشور، 
شهردار منتخب مشهد و معاونت امور 
عمرانی استانداری خراسان رضوی 
روز گذشته در تهران خبر داد و بیان 
کرد: »این جلسه با دعوت وزارت کشور 
و با هدف بررسی وضع موجود مدیریت 
شهری مشهد، و بیان نگاه وزارت کشور 
به حــوزۀ کلان شهرها به ویژه مشهد 

برگزار شد. «.
ــورای اسلامی شهر مشهد  رئیس ش
خاطرنشان کرد: »همچنین مدیران 
حوزۀ معاونت عمرانی وزارت کشور در 
این جلسه ارزیایی های کارشناسی از 
حوزه های مختلف شهرداری مشهد 
و شــاخــص هــای وزارت کشور بــرای 
چهارسال آیندۀ مدیریت شهری مشهد 

را تشریح کردند.«.  
وی با بیان اینکه آقای تقی زاده خامسی، 
شهردار منتخب مشهد، و بنده به عنوان 
ریاست شورای اسلامی شهر مشهد، 
در این نشست برنامه ها و اولویت های 
چهار سال آیندۀ مدیریت شهری را 
وزارت  با  بیشتر  همکاری  به منظور 
کشور اعلام کردیم، تصریح کرد: »در 
میان  توافق صورت گرفته  با  پایان، 
مدیریت شهری مشهد و وزارت کشور، 
کارشناسان این وزارتخانه طی یک 
بررسی، وضع موجود شهرداری مشهد 
را براساس شاخص ها تنظیم خواهند 
ــورای اسلامی شهر  ــرد.«. رئیس ش ک
مشهد درخــصــوص آخرین اخبار از 
صدور حکم شهردار منتخب هم افزود: 
»طبق اعلام وزارت کشور، در دوسه روز 
آینده این حکم صادر خواهد شد.«. 
لازم به ذکر است فرماندار مشهد در 
حاشیۀ شورای اداری این شهرستان، 
از صدور حکم شهردار منتخب مشهد تا 

پایان هفتۀ جاری خبر داده بود.

وزیر امور خارجۀ پاکستان
 در مشهد عنوان کرد

آمادگی دولت
 پاکستان برای همکاری 

با آستان قدس
گروه خبر- وزیر امور خارجۀ پاکستان 
که به منظور زیارت حرم مطهر رضوی 
به مشهد سفر کرده بود، روز گذشته با 
قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی 
دیدار کرد. به گزارش شهرآرا، قائم مقام 
تولیت آستان قدس رضوی نیز در این 
دیدار با اشاره به مشترکات فرهنگی و 
مذهبی گسترده بین ایران و پاکستان، 
گفت: »تأمین امنیت جانی و ارائــۀ 
خدمات کیفی به زائــران پاکستانی از 
موضوعات مهمی است که امیدواریم 
با تعامل و ارتباط سازنده و اثربخش 
بین مسئولان جمهوری اسلامی ایران 
و پاکستان افزایش یابد.«.وزیر امور 
خارجۀ پاکستان نیز در این دیدار گفت: 
»آمــادۀ هرگونه همکاری درخصوص 
تأمین امنیت و رفاه زائــران پاکستانی 
حرم حضرت امام رضا)ع( و سفر آنان به 

مشهد هستیم.«.

روز گذشته صورت گرفت
تجمع طلاب 

جامعه المصطفی در 
اعتراض به  کشتار میانمار

400 طلبۀ خارجی مرکز  گروه خبر-  
جامعه المصطفی العالمیه مشهد از 60 
ملیت مختلف روز گذشته در اعتراض به 
کشتار مردم مظلوم میانمار با تجمع در 
این مرکز و قرائت بیانیه، انزجار خود را از 

این رویداد اعلام کردند.
بــه گــزارش شــهــرآرا، ایــن طــلاب با 
کاردهایی که بر  دردست داشتن پلا
روی آن ها جملاتی به زبان های مختلف 
نوشته شده بود، مدعیان حقوق بشر 
نسبت به این جنایت را مورد بازخواست 
قرار دادنــد.در پایان این تجمع بیانیۀ 
مینۀ  رز د لمصطفی  معه ا جا ب  طــلا
اعلام انزجار از کشتار مردم میانمار 

قرائت شد.«.

دبیر انجمن داروسازان استان
 از بدهی 2هزار میلیاردی بیمه ها به 

داروخانه ها خبر داد
وضعیت اورژانسی

 داروخانه ها
مصطفی یاوری نسب- موضوع بدهی 
بیمه ها به مراکز درمانی و داروخانه ها 
زخم کهنه ای است که هر چند وقت 
یک بار سر بــاز می کند و داد برخی 

مسئولان و بیمارستان ها را درمی آورد.
به گزارش شهرآرا، طبق آمار و اطلاعات 
منتشر شده ازســوی وزرات بهداشت 
بیمه ها بیش از 11هزار میلیارد تومان 
به مراکز درمانی بدهکار هستند که 
این امر باعث شده تا بیمارستان ها نیز 
نتوانند به ارائۀ خدمات لازم پرداخته و 
در پرداخت های خود به کادر درمانی 
دچــار مشکل شوند.درهمین رابطه 
دبیر انجمن داروسازان خراسان رضوی 
نیز گفت: »برخی داروخانه های این 
استان به دلیل تأخیر طولانی پرداخت 
ــوی  ــان ازسـ ــش ــای ــاب ه ــس ــورت ح ص
سازمان های بیمه گر در معرض تعطیلی 
قرار دارند.«.محمدرضا افخمی با بیان 
اینکه آخرین پرداختی ادارۀ کل بیمۀ 
سلامت به داروخانه های استان مربوط 
به دی ماه پارسال و پرداختی بیمۀ تأمین 
به بهمن ماه سال  اجتماعی مربوط 
ــت، گفت:  ــزارش شــده اس گذشته گ
ــای استان  ــه ه ــان »متصدیان داروخ
خراسان رضــوی به دلیل رویارویی با 
برگشتی  چک های  از  ناشی  تبعات 
و عدم تأمین هزینه و مخارج خود با 
مشکلات متعدد روبه رو هستند.«.دبیر 
ــازان خراسان رضوی  انجمن داروسـ
تصریح کرد: »هم اکنون سازمان های 
عی  جتما ا مین  تأ و  مــت  ســلا بیمۀ 
ــد نسخه های دریافتی  کــه ۹0درصـ
ــا را شــامــل می شوند،  ــه ه ــان داروخ
۲هزار میلیارد ریال به داروخانه های 
ایـــن اســـتـــان بـــدهـــکـــارنـــد.«.وی 
گفت: »مــیــزان پرداختی هر یک از 
بیمه های تأمین اجتماعی و سلامت 
ــای اســتــان ماهیانه  ــه ه ــان بــه داروخ

1۵0میلیارد ریال است.«.

فرماندار مشهد خبر داد
تحویل واحدهای 

مسکونی زلزله زدگان
 رضویه تا   آخر  مهر

گفت:  مشهد  ر  ندا فرما خبر-  گروه 
»واحدهای مسکونی مناطق زلزله زدۀ 
بخش رضویۀ این شهرستان تا آخر مهر 
آتی تکمیل و قبل از شروع فصل سرما، 

تحویل ساکنان آن منطقه می شود.«.
ــه گـــزارش شــهــرآرا، محمدرحیم  ب
ــان پــس از بــازدیــد از مناطق  ــوروزی ن
ــه زدۀ رضویۀ شهرستان مشهد  ــزل زل
در گفتگو با خبرنگار شهرآرا، اظهار 
کرد: »پیشرفت ساخت این واحدها 
ــد بــوده و تمام تلاش خود را  7۵درص
در فرمانداری و دستگاه های مرتبط 
انجام  انقلاب  بنیاد مسکن  ازجمله 
می دهیم و نمی گذاریم مردم در هوای 

سرد زیر چادر بمانند.«.
وی با بیان اینکه در برخی روستاها 
ــد  پیشرفت ساخت بیش از ۹0درص
است، ادامه داد: »اما برخی مشکلات 
باعث کندی روند کار در برخی مناطق 
شده است، چنان که در مواردی مردم 
ــد، اما  ــرده ان تسهیلات را دریــافــت ک
به تناسب پیشرفت کار به پیمانکار پول 

را نپرداخته اند.«.

معاون استاندار خبر داد
راه اندازی هفته های 

فرهنگی در استان
گروه خبر- معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استانداری خراسان رضوی 
از راه انـــدازی هفته های فرهنگی در 

شهرستان های استان خبر داد.
به گزارش شهرآرا، سیدجواد حسینی 
ــروه تخصصی  ــارگ روز گذشته در ک
امــور اجتماعی و فرهنگی خراسان 
کید بــر تولید فرهنگی  ــوی بــا تأ رض
افــزود:  شهرستان ها  و  مناطق  در 
»هفته های فرهنگی با هدف شناخت 
فرهنگ و عناصر آن، تقویت هویت 
با هویت  و هم راستا  و محلی  بومی 
ملی و دینی، جریان سازی فرهنگی، 
ــات فراغت و انسجام  غنی سازی اوق
اجتماعی با رویکرد سرمایۀ اجتماعی 
ــس از  ــان پ ــت ۲8 شهرستان اس در 
ــدازی  ــ ــای مــحــرم و صفر راه ان ــاه ه  م

می شود.«.

ع تأمین آب مشهد از  بنیامین یوسف زاده- موضو
نقطه ای خارج از این شهر به یکی از دستورکارهای 
مهم مسئولان آبــی استان و کشور بــدل شــده و 
گوش  به  دراین زمینه  جدید  خبری  هرازگاهی 
مجاورنشینان حریم رضوی می رسد، اما یکی از 
پرمناقشه ترین پیشنهادها برای انتقال آب به شهر 
امام رضا)ع(، شاید انتقال این مایۀ حیاتی از کوه های 
هزارمسجد در ضلع شمالی استان به این شهر باشد 
که باوجود مخالفان و موافقان زیاد، بیشتر به دلیل 
دشوار بودن تأمین نیاز هزارمیلیارد تومانی آن هنوز 

روی کاغذ مانده است. 
از طرفی عده ای از کارشناسان حوزۀ آب، با اجرای 
این پروژه به دلیل اینکه این منبع تنهاتأمین کننده 
بین ۵0 تا 80میلیون مترمکعب آب مشهد می تواند 
باشد، مخالفت می کنند. بااین حال مدیرکل دفتر 
برنامه ریزی های کلان آب و آبفای وزارت نیرو، انتقال 
آب از هزارمسجد به مشهد را به دلیل بحران فعلی آب 

منطقۀ شرق کشور توجیه پذیر می داند.
محمد ابراهیم نیا، مدیرکل دفتر برنامه ریزی های 
کلان آب و آبفای وزارت نیرو در جریان نخستین 
ــره وری و  ــه جــشــنــوارۀ ملی فــنــاوری هــای آب، ب
بازچرخانی در جمع خبرنگاران در واکنش به سؤال 
شهرآرا درخصوص سرانجام انتقال آب از کوه های 

هزارمسجد به شهر مشهد، گفت: »این پروژه به دلیل 
وضعیت بحرانی شهر مشهد توجیه لازم را دارد، اما 
بزرگ ترین مشکل سر راه اجــرای این طرح، بحث 

کمبود نقدینگی است.«. 
وی همچنین در این همایش اظهار کرد: »تأمین 40 
یا ۵0میلیون مترمکعب آب از کوه های هزارمسجد 
نیاز به 1۵00میلیارد تومان اعتبار دارد و درزمینۀ 
تأمین آب از دریــای عمان نیز با احتساب قیمت 
تمام شدۀ هر متر مکعب انتقال آب به میزان 10هزار 
تومان، برای انتقال 100میلیون مترمکعب آب از 
دریای عمان به مشهد سالانه 1000میلیارد تومان 

موردنیاز است.«.
 مدیرکل دفتر برنامه ریزی های کلان آب و آبفای 
وزارت نیرو اظهار کرد: »طبق آخرین نتایج مطالعات 
طرح جامع آب، بیش از ۹0میلیارد مترمکعب آب در 
بخش کشاورزی مصرف می شود که فقط 13درصد 
ارزش افزوده دارد، لذا باید مصرف آب در این بخش 
کاهش یابد.«. وی گفت: »متوسط بارندگی در 
کشور سالانه ۲43 میلی متر است و هم اکنون کل 
ذخیرۀ کشور از محل بارندگی ها حدود 400میلیارد 

مترمکعب است.«.
ابراهیم نیا افزود: »اگر میزان تبخیر آب سالانه در 
کشور را ۲8۵میلیارد مترمکعب در نظر بگیریم، 

به ازای افزایش هر ۲درجه سانتی گراد دمای هوا، 
۲7میلیارد مترمکعب بر تبخیر آب در ایران افزوده 
می شود.«. وی اظهار کرد: »میزان آب تجدید پذیر 
در کشور از 130میلیارد مترمکعب در دهۀ70 به 
116میلیارد مترمکعب در سال جــاری رسیده، 
به این معنا که سرانۀ آب تجدیدپذیر در ایران به ازای 

هر نفر 14۵0مترمکعب است.«.

9میلیارد مترمکعب آب
 ناشی از هدررفت محصولات کشاورزی

ــر جهاد کــشــاورزی نیز در ایــن مراسم  مشاور وزی
گفت: »ضایعات محصولات کشاورزی سالانه ۲۵ تا 
30درصد است که ۹میلیارد مترمکعب آب از طریق 
این ضایعات هدر مــی رود.«. عباس زارعی افزود: 
»با توجه به اینکه بخش کشاورزی بیشترین مصرف 
آب را در کشور دارد، جهاد کشاورزی راهبردهایی 
ــره وری آب در نظر ــه  بـــرای کــاهــش مــصــرف و ب

 گرفته است.«.
وی اظهار کــرد: »یکی از این راهبردها، کاهش 
ضایعات محصولات کشاورزی است که در برنامۀ 
وزارت جهاد کشاورزی این کاهش تا 10 یا 1۵درصد 

در نظر گرفته شده است.«. 
وی گفت: »یکی دیگر از این راهبردها، تحویل 

حجمی آب به مصرف کنندگان در زمــان و مکان 
موردنیاز است تا بتوان از آب به طورمعقول استفاده 

کرد.«.
ــرای  ــزود: »ب ــ ــاورزی اف ــش مــشــاور وزیـــر جــهــاد ک
اجرایی کردن راهبرد جابه جایی کشت از فصول 
گرم به فصول معتدل و استفاده از بارش باران، در 
سال زراعی ۹۵- ۹4 حدود 16هزار هکتار از اراضی 
زیرکشت چغندرقند در کشور از کشت بهاره به کشت 
پاییزه انتقال یافت و امسال نیز انتقال زمان کاشت 
ــی زیر کشت چغندرقند در  ــزار هکتار اراض ۲6ه

دستورکار قرار گرفته است.«.
سیدرضا احمدی زاده، رئیس بنیاد نخبگان خراسان 
رضوی نیز در این مراسم گفت: »آثار علمی 38 نفر 
از ۵6 نخبۀ ثبت نام کننده در این جشنواره به بخش 
داوری راه یافت که منتخبان می توانند با زیرپوشش 
قرار گرفتن بنیاد نخبگان خراسان رضوی به مدت 
۲سال، زمینۀ تجاری سازی محصول خود را با کمک 

پارک علم و فناوری فراهم کنند.«.
ن  بحرا یت  یر مد یرکل  مد  ، نفر  یا شا حجتعلی 
ــوی نیز در ایــن مراسم  استانداری خــراســان رض
گفت: »شاه بیت مدیریت بحران آب، سازگاری با 
وضعیت کم آبی و کاهش مصارف در بسیاری از 

بخش هاست.«.

 مدیرکل دفتر برنامه ریزی  وزارت نیرو،  انتقال آب از هزارمسجد به مشهد   را   با  اعتباری هزارمیلیارد تومانی منطقی دانست

توجیه گران قیمت!
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